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Z Á P I S 
 

z jednání správní rady svazku 
 

 

Termín konání správní rady:  23.1.2019, od 1500 h. 

Místo konání správní rady:  zasedací místnost rady města, Městský úřad Vysoké Mýto, 
B. Smetany 92, 566 32 Vysoké Mýto, č. dv. 112 

 

Přítomni: Ing. M. Krejza, J. Svatoš, J. Šplíchal, Z. Tvrzníková, P. Eliáš, M. Kubát, B. 
Mihová 

 

Omluven: Ing. P. Marek , O. Koblížek, ,  

Presenční listina je uložena u originálu zápisu. Dále v zápisu jsou užívána jména bez titulů 
a bez oslovení. 
 
 

Program jednání:   

1. Zahájení 

2. Aktivity na rok 2019 

3. Různé 

4. Závěr 

 
 
Průběh jednání: 

Ad. 1. Úvod 

Předseda svazku přivítal přítomné, zahájil jednání správní rady a pověřil manažera svazku 
sepsáním zápisu z jednání. Dále konstatoval, že jednání je přítomno 7 z 9 členů správní 
rady. Správní rada je tedy usnášení schopná. 

 

 

 

 

 

 



Ad. 2. Rozpočet na rok 2019 

 

Manažer mikroregionu přestavil návrh finančního rozpočtu na rok 2019 s tím, že byly 
projednány jednotlivě větší aktivity plánované v tomto roce. Nadále s největší 
pravděpodobností bude, jako každoročně, probíhat Program obnovy venkova Pardubického 
kraje, a očekáváme Rozhodnutí o přidělení dotace na akci Prevence vzniku odpadů. 

Tyto projekty budou zahrnuty do rozpočtu MR až po doručení příslušného rozhodnutí, budou 
zapracovány rozpočtovým opatřením. 

Začátek roku bude zahájen rozpočtovým provizoriem, které bude platit až do schválení 
nového rozpočtu, případně doplněného o dotační podpory již známé. 

 

Ad. 3. Aktivity na rok 2019 

V letošním roce bude opět probíhat Program obnovy venkova Pardubického kraje, dle 
rozpisu je přihlášeno 12 obcí MR.  
Letošní ples mikroregionu Vysokomýtsko bude pořádat Vraclav, v loňském roce ji zastoupily 
Vinary 
Na 30.1. bude svolána valná hromada, hlavním bodem bude schválení rozpočtového 
provizoria. 
 

Ad. 4. Různé 

- Je třeba prověřit Protipovodňové opatření – varovný systém 

o Zjistit udržitelnost 

o Zjistit způsob převodu na jednotlivé obce 

o Dohodnout se zpracovatelem, jak nejjednodušeji, nejspíše darovací smlouvou 

Ad. 5. Závěr 

Předseda svazku poděkoval přítomným za aktivní přístup a jednání správní rady ukončil.  
 
Ve Vysokém Mýtě dne 23.1.2019 
 

   
Ing. Martin Krejza  
předseda svazku 

 
 
Zapsal: Josef Šplíchal, DiS. 


